



LIFESTYLE

UNIQUE LODGING

Unique Lodging will explore some of the most unique lodgings all across the world. In each episode, audiences will get to see a different world through these unique lodgings. Host Quan Yi Fong will understand more about the stories behind the establishment of the lodgings and some of the challenges they faced. How does it feel staying in an atypical lodging? How are the locals affected by the increased tourism? Yi Fong will understand the local culture and its people through her journey.

Host: Quan Yi Fong

不一样的旅店

《不一样的旅店》，介绍世界各地奇特的住宿和旅馆。节目的主题是“体验不一样的世界，从不一样的旅店开始”。这些不一样的旅店，背后都有着不一样的故事。旅店为什么会开在这里？经营这样的旅店有怎样的挑战？旅人有怎样不一样的体验？旅店的存在、旅人的光临，对当地有怎样的冲击与影响？主持人将深入了解，牵引出其中的人文风情。

主持人：权怡凤

Language: Chinese

Episode: 8 x 60 minutes
Producer: Mediacorp Studios
Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg
Selene Khoo selenekhoo@mediacorp.com.sg
Joey Lee joylee@mediacorp.com.sg
www.mediacorp.sg/contentdistribution





UNIQUE LODGING

Episode 1: Laos 辽国

In this episode, Yi Fong arrives at Laos to experience the unique Tree Houses lodging located in the wilderness that can only be reached by zip-line. Not only that, she also get to experience the Laotian lifestyle.

在这一集的节目中，怡凤来到了辽国，住宿在森林旅店里。在旅店的当儿，她还可以感受辽族的人文风情。

Episode 2: Taiwan 台湾

In this episode, Yi Fong arrives in Taiwan to understand the story of how two cousins decide to turn a rundown old house into a scenic and rustic lodging.

在这一集的节目中，怡凤来到了台湾，了解两个堂兄弟是如何把破旧的百年老屋变成一个即古典又平静的住宿。

Episode 3: India 印度

In this episode, Yi Fong arrives in India and travels deep into the desert to experience how it is to stay in a desert camp.

在这一集的节目中，怡凤来到了印度，在沙漠帐篷旅店里体验不一样的生活，了解印度的人文风情。

Episode 4: India 印度

In this episode, Yi Fong gets to stay in a luxurious boathouse in India which was transformed from an old rice boat.

在这一集的节目中，怡凤将会在椰林中的船屋中了解印度的文化。船屋的主人是如何把一艘破旧的运米船变化成一艘舒适的度假船屋呢？

Episode 5: France 法国

In this episode, Yi Fong visits France to stay in a Star Gazing Lodge where she will get to admire the stars 2877m above sea level.

在这一集的节目中，怡凤抵达了法国，住宿在一间可以看星星的旅店，在海拔2877米观赏漂亮的夜景。

Episode 6: China 中国

In the episode, Yi Fong will visit China where she gets to experience living in a thousand year-old underground courtyard house.

在这一集的节目中，怡凤来到了中国并住宿在地下四合院。这个千年古屋的背后到底有怎么样的故事呢？

Episode 7: Spain 西班牙

In this episode, Yi Fong travels to Spain where she stays in a lodging made out of abandoned caves. She also get to experience the Gypsy lifestyle during her stay.

在这一集的节目中，怡凤来到了西班牙，感受吉普赛人的生活。这些游牧民族就居住在被废弃的山洞里，过着俭朴的生活。

Episode 8: Korea 韩国

In this final episode, Yi Fong goes to Korea where she will stay in a temple. The temple lodging promises to provide inner peace and tranquility for their guests.

在最后一集的节目中，怡凤将会来到了韩国，居住在一间寺庙里。这个寺庙将会为住客提供宁静又舒适的住宿环境。